
P R O T O K Ó Ł    Nr III/2024 

 

z obrad II Sesji Rady Gminy Młynarze odbytej w dniu  20  września 2024  roku. 

 

Początek Sesji godz. 11:00, zakończenia godz. 12:35 . 

 

Ustawowa liczba Radnych – 15. 

 

W Sesji udział brało- 14 Radnych (zgodnie z załączoną listą obecności). 

 

Ponadto w Sesji udział brali: 

1. Pan  Adam Rupiński – Wójt Gminy Młynarze 

2. Pani Elżbieta Dzwonkowska – Sekretarz Gminy 

3. Pani Marzena Tarasiewicz – Skarbnik Gminy 

4. Pani Małgorzata Łubińska  – Radca prawny  

5. Sołtysi Gminy Młynarze  

6. Przedstawiciele firm wiatrowych zgodnie z listą obecności. 

 

Do  p u n k t u   nr 1. 

Otwarcie Sesji, stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie protokołu                                 

z poprzedniej Sesji  Rady   Gminy Młynarze. 

 

Otwarcia III Sesji Rady Gminy Młynarze dokonał Pan  Łukasz Suski – 

Przewodniczący Rady Gminy, który przywitał Radnych Rady Gminy Młynarze, 

Sołtysów  oraz gości zaproszonych. 

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy   Rady poinformował,   iż zgodnie z art. 20  ust. 

1b  ustawy o samorządzie gminnym obrady  Rady Gminy  są rejestrowane                                

i transmitowane  za pomocą urządzenia rejestrującego obraz i dźwięk    a następnie  

udostępniane  w Biuletynie Informacji Publicznej oraz   o wywieszonej na 

drzwiach  sali obrad klauzuli informacyjnej dotyczącej  transmitowania przebiegu 

Sesji. 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

poinformował, iż  ustawowy  skład Rady wynosi - 15 Radnych, w Sesji 

uczestniczy - 14 Radnych, stanowi do qworum i obrady III posiedzenia Sesji Rady 

Gminy są prawomocne. 

 

Poinformował także, że Radni zobowiązani są do zapoznania z protokołem                           

z poprzedniej  sesji tj.  Nr II/2024  z dnia   20 czerwca  2024  r. 

 

Uwag do protokołu  Nr II /2024 z dnia  20 czerwca  2024 r nie zgłoszono. 

 



 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

poddał pod głosowanie jawne imienne przyjęcie protokołu  II/2024 z dnia                          

20 czerwca  2024 r. 

Wyniki głosowania imiennego  w sprawie przyjęcia protokołu     Nr II/2024 z 

dnia  20 czerwca  2024  r: 

 

ZA (14) 

Antoniak Izabela; Chełstowski Andrzej; Darmetko Szczepan; Długołęcki 

Mirosław; Długołęcki Waldemar; Glinka Paweł;  Głażewska Małgorzata; 

Gołębiewski Bogdan; Modzelewski  Stanisław Henryk; Pyskło Arkadiusz 

Sylwester; Siepioła Izabela Katarzyna; Suski Łukasz; Zabielski Stanisław; 

Załęski Kazimierz. 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (1)  

Piętka Mateusz Bogdan 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

zapytał czy są  propozycje zmian  do  porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono.  

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący Rady Gminy  

przedstawił porządek obrad III Sesji Rady Gminy Młynarze : 

1.Otwarcie Sesji, stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie protokołu z 

poprzedniej Sesji  Rady  Gminy Młynarze. 

2. Podjęcie  uchwał w sprawach: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Młynarze na lata 2024-

2031,  

b) zmian w budżecie Gminy Młynarze na 2024  rok, 

c) przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Młynarze, 

d) nadania nazwy ulicy w miejscowości Ogony, gm. Młynarze. 

 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy  Młynarze z analizy  oświadczeń 

majątkowych. 

4.  Informacja  Wójta Gminy Młynarze z analizy oświadczeń   majątkowych. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

6. Wolne wnioski . 



 

Do  p u n k t u   nr 1. 

Punkt nr 1 został zrealizowany jak w części wstępnej protokołu. 

 

Do  p u n k t u  nr 2. 

P o d p u n k t  „a” 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Młynarze na lata 2024-2031 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

poinformował, iż projekt w/w uchwały był jednym z tematów komisji stałych 

rady gminy . Uzyskał pozytywną opinię. 

 

Czy są  zapytania w w/w sprawie. 

 

Uwag i wniosków Rada Gminy nie zgłosiła. 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr III/13/2024 w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Młynarze na lata 2024-2031 

 

Wyniki głosowania imiennego  w sprawie podjęcia  uchwały Nr  III/13/2024 w 

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Młynarze na lata 

2024-2031: 

 

ZA (14) 

Antoniak Izabela; Chełstowski Andrzej; Darmetko Szczepan; Długołęcki 

Mirosław; Długołęcki Waldemar; Glinka Paweł;  Głażewska Małgorzata; 

Gołębiewski Bogdan; Modzelewski  Stanisław Henryk;  Pyskło Arkadiusz 

Sylwester; Siepioła Izabela Katarzyna; Suski Łukasz; Zabielski Stanisław; 

Załęski Kazimierz. 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (1)  

Piętka Mateusz Bogdan; 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

stwierdził iż uchwała została podjęta jednogłośnie 

 

p o d p u n k t  „b” 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Młynarze na 2024 rok 



Pan Łukasz Suski – Przewodniczący Rady Gminy 

poinformował, iż zmiany w budżecie Gminy  na 2024 r  zostały   pozytywnie 

zaopiniowane przez komisje stałe Rady Gminy. 

 

Czy są  zapytania w w/w sprawie. 

 

Uwag i wniosków Rada Gminy nie zgłosiła. 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr III/14/2024 w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Młynarze na 2024 r. 

 

Wyniki głosowania imiennego  w sprawie podjęcia  uchwały Nr  III/14/2024 w 

sprawie zmian w  budżecie Gminy Młynarze na 2024 r: 

 

ZA (14) 

Antoniak Izabela; Chełstowski Andrzej; Darmetko Szczepan; Długołęcki 

Mirosław; Długołęcki Waldemar; Glinka Paweł;  Głażewska Małgorzata; 

Gołębiewski Bogdan; Modzelewski  Stanisław Henryk;  Pyskło Arkadiusz 

Sylwester; Siepioła Izabela Katarzyna; Suski Łukasz; Zabielski Stanisław; 

Załęski Kazimierz. 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (1)  

Piętka Mateusz Bogdan; 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

stwierdził iż uchwała została podjęta jednogłośnie 

 

p o d p u n k t  „c” 

Podjęcie uchwały  w sprawie  przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego 

gminy Młynarze 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący Rady Gminy 

poinformował   iż projekt w/w uchwały był jednym z tematów  komisji stałych  

rady gminy. 

Stanowiska Komisji  były następujące: 

- Komisja Rolnictwa  wstrzymała się od głosu; 

- Komisja Finansów  większością głosów pozytywnie zaopiniowała  w/w projekt  

Uchwały; 



- Komisja Oświaty – jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała w/w  projekt 

 uchwały. 

 

Czy są  zapytania w w/w sprawie. 

 

Pan Waldemar Długołęcki – Radny 

stwierdził, iż ze względu na  wątpliwości Radnych  w sprawie projektu  w/w 

uchwały wskazał na celowość  wyjaśnienia celowości podjęcia w/w uchwały. 

Pan Adam Rupiński – Wójt Gminy Młynarze  

poinformował, iż projekt w/w uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji  

stałych Rady Gminy,  Radni byli informowani o konieczności podjęcia  uchwały 

w sprawie  przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Młynarze,  

która wynika z ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym.  

Zgodnie z reformą  tej ustawy gminy mają obowiązek  przyjęcia planu ogólnego  

do końca 2025 r. Po tym terminie nie będzie możliwe wydawanie decyzji celu 

publicznego czy decyzji o warunkach zabudowy. Jeśli nie przystąpimy do 

sporządzenia planu ogólnego   jak najszybciej to może okazać się ,że do końca 

2025 r nie zdążymy opracować i przyjąć  w/w planu, co wiąże się z obawą 

zablokowania budowy, inwestycji mieszkańcom naszej gminy. Proszę nie 

wiązać tego tylko i wyłącznie z możliwością zainwestowania w farmy  

wiatrowe, oczywiście firmy, które zajmują się budową farm wiatrowych  będą 

starały się  wprowadzić do planu ogólnego  taką możliwość. Poza tym  

opracowanie  w/w planu jest warunkiem koniecznym aby Polska mogła  

otrzymywać środki z KPO. Gminy, które uchwalą w terminie  nałożonym 

ustawą plan ogólny będą miały  refundację ze środków europejskich. Dla Gminy 

Młynarze  stanowi to kwotę 119.000 zł. 

W związku z powyższym  Pan Wójt wskazał na zasadność podjęcia w/w 

uchwały. 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr III/15/2024 w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia planu ogólnego gminy Młynarze 

 

Wyniki głosowania imiennego  w sprawie podjęcia  uchwały Nr  III/15/2024 w   

sprawie  przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Młynarze: 

 

 



ZA (14) 

Antoniak Izabela; Chełstowski Andrzej; Darmetko Szczepan; Długołęcki 

Mirosław; Długołęcki Waldemar; Glinka Paweł;  Głażewska Małgorzata; 

Gołębiewski Bogdan; Modzelewski  Stanisław Henryk; Pyskło Arkadiusz 

Sylwester; Siepioła Izabela Katarzyna; Suski Łukasz; Zabielski Stanisław; 

Załęski Kazimierz. 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (1)  

Piętka Mateusz Bogdan 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

stwierdził iż uchwała została podjęta jednogłośnie 

 

p o d p u n k t  „d” 

Podjęcie uchwały  w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Ogony, gm. 
Młynarze. 
Pan Łukasz Suski – Przewodniczący Rady Gminy 

poinformował   iż w/w uchwały był jednym z tematów komisji stałych rady 

gminy . Uzyskał pozytywną opinię. 

 

Czy są  zapytania w w/w sprawie. 

 

Nie zgłoszono. 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr III/16/2024 w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Ogony, gm. Młynarze. 

 

Wyniki głosowania imiennego  w sprawie podjęcia  uchwały Nr  III/16/2024 w   

sprawie  przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Młynarze: 

 

ZA (14) 

Antoniak Izabela; Chełstowski Andrzej; Darmetko Szczepan; Długołęcki 

Mirosław; Długołęcki Waldemar; Glinka Paweł;  Głażewska Małgorzata; 

Gołębiewski Bogdan; Modzelewski  Stanisław Henryk; Pyskło Arkadiusz 

Sylwester; Siepioła Izabela Katarzyna; Suski Łukasz; Zabielski Stanisław; 

Załęski Kazimierz. 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



NIEOBECNI (1)  

Piętka Mateusz Bogdan 

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący  Rady Gminy 

stwierdził iż uchwała została podjęta jednogłośnie 
 

Do  p u n k t u   nr 3. 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy  Młynarze z analizy  oświadczeń 

majątkowych 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący Rady Gminy Młynarze 

przedstawił Radzie Gminy  informację z analizy oświadczeń majątkowych  

złożonych  Przewodniczącemu Rady Gminy Młynarze stanowiącą załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Do  p u n k t u   nr 4. 

Informacja Wójta Gminy Młynarze  z analizy  oświadczeń majątkowych 

Pan Adam Rupiński – Wójt Gminy Młynarze   

przedstawił Radzie Informację z analizy oświadczeń majątkowych złożonych 

Wójtowi Gminy Młynarze za 2023 r stanowiącą załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Do  p u n k t u   nr 5. 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Pan Adam Rupiński – Wójt Gminy Młynarze 

przedstawił  sprawozdanie  z działalności Wójta  w okresie  

międzysesyjnym     tj  od:     20 czerwca  2024 r do 20 września 2024  : 

 

Wydano Zarządzenia: 

 

1) Nr 22/2024 w   sprawie  utworzenia  spółki  przymusowej  dla  

zagospodarowania    wspólnoty gruntowej  wsi  Głażewo – Święszki , gm. 

Młynarze , nadania  jej  statutu  oraz wyznaczenia  organów  spółki 

2) Nr 23/2024 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok 

3) Nr 24/2024 w sprawie zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego 

samorządowej instytucji kultury Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Młynarzach za rok 2023; 



4) Nr 25/2024 w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla 

nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego. 

 

5) Nr 26/2024 w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Młynarzach do prowadzenia postępowań w 

sprawach dotyczących wypłaty bonu energetycznego 

 

6) Nr 27/2024 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok 

 

7) Nr 28/2024 w  sprawie upoważnienia  pracownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Młynarzach do prowadzenia postępowań oraz 

wydawania rozstrzygnięć w sprawach bonu energetycznego; 

 

8) Nr 29/2024 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok, 

 

9) przygotowałem  materiały na dzisiejszą Sesję  oraz załatwiałem  

indywidualne  sprawy mieszkańców. 

 

 

Do   p u n k t u   nr 6. 

Wolne wnioski . 

 

Pan Adam Rupiński – Wójt Gminy Młynarze 

poinformował o następujących zadaniach  realizowanych przez Gminę tj: 

- rozstrzygnięto przetarg i podpisano umowę na budowę SUW  w systemie 

„zaprojektuj i wybuduj” w msc. Głażewo-Święszki , inwestycja finansowana z 

programu rządowego „Polski Ład”- kwota dofinansowania 4.000.000 zł; 

- rozstrzygnięto przetarg i podpisano umowy na przebudowę infrastruktury 

drogowej na terenie gminy Młynarze również dofinansowanie z programu Polski 

Ład  w ramach inwestycji wykonana zostanie nawierzchnia asfaltowa o długości 

ogólnej 2000 mb na drogach gminnych w msc. Sieluń i Gierwaty; budowa drogi 

w msc. Strzemieczne-Hieronimy (1915 mb)  oraz sygnalizacja świetlna na 

skrzyżowaniu ul. Rolnej z drogą krajową; 

- rozstrzygnięto przetarg i podpisano umowę na zakup  średniego samochodu 

strażackiego  wraz z wyposażeniem dla OSP Sieluń  (kwota dofinansowania 

1.158.518,55 zł z funduszy UE; 

- rozstrzygnięto przetarg  w ramach „FOGR”  na przebudowę  dróg gminnych w 

msc. Strzemieczne-Oleksy ( 560 mb)  i Głażewo-Cholewy ( 990 mb); 

- 05.09.2024 r  uczestniczyłem w  spotkaniu z Wojewodą Mazowieckim w 

sprawach ważnych dla gminy Młynarze – szczególnie  o kwestii finansowania 

porzuconych odpadów niebezpiecznych. 

 



Pan Wójt  złożył podziękowanie dla Kół Gospodyń Wiejskich, delegacji 

dożynkowej i wszystkich osób reprezentujących Gminę Młynarze  za udział w 

dożynkach powiatowych w Węgrzynowie. 

 

Pan Wójt poinformował o włączeniu się  Gminy Młynarze w akcję zbiórki dla 

powodzian – przyjmowanie artykułów odbywa się  w świetlicy wiejskiej w 

Młynarzach. 

Poinformował również  iż do 30 września br. osoby zainteresowane i spełniające  

kryteria dochodowe mogą ubiegać się o przyznanie bonu energetycznego, 

wnioski  należy składać w GOPS w Młynarzach. 

 

Pan Wójt przedstawił również pisma 5 Radnych Rady Gminy Młynarze, które 

wpłynęły w związku z organizowanymi zebraniami  w sprawie  farm wiatrowych 

na terenie naszej Gminy. Poinformował, iż  na dzisiejszą Sesję zaproszeni są 

przedstawiciele firm  chcących umiejscowić na terenie naszej gminy  farmę 

wiatrową. Proszę o zabranie głosu i zadawanie pytań w tym zakresie. 

 

Pan Karol Bieliński – G.F Energy 

poinformował, iż  firma którą reprezentuje chce  zrealizować projekt budowy 

farmy wiatrowej na terenie Gminy Młynarze w obrębie miejscowości Głażewo-

Cholewy i Głażewo-Święszki. Firma  proponuje wybudowanie 4-5 turbin.  

Odległość turbiny  od zabudowań wynosi 800 m.  Zmiana przepisów w 2023 r 

daje Radzie Gminy  możliwość zmniejszenia tej odległości do 500 mb. W sierpniu 

br  zostało wykonane badanie monitorowania środowiska – czy dany teren będzie 

dobry pod lokalizację turbin. Zaczęliśmy działać i rozmawiać z mieszkańcami. 

Przedstawił również  szacowane dochody jakie Gmina  i mieszkańcy będą 

otrzymywać w przypadku powstania turbin wiatrowych. 

Chcemy tę farmę wybudować w  przeciągu 5 – 6 lat abyśmy mogli razem z tego 

korzystać i wspierać lokalne społeczności. 

Poprosił o pytania . 

 

Pan Jan Rybacki – Sołtys  sołectwa Długołęka-Koski 

zapytał jakiej produkcji będą ewentualnie powstałe wiatraki. 

 

Pan Karol Bieliński – G.F Energy 

stwierdził, iż będą to  nowe urządzenia, a jeśli chodzi o  ich pochodzenie to na 

dzień dzisiejszy  nie jest w stanie odpowiedzieć  co będzie  efektywniejsze, lepsze  

za 5-6 lat. 

 

Pan Mirosław Białobrzewski – Sołtys Sołectwa Głażewo-Święszki 

wskazał, iż obecnie  budową  wiatraków zainteresowane są trzy firmy, jak to się 

będzie przedstawiać  jeśli chodzi o lokalizację i gęstość wiatraków.  Stwierdził , 



iż mieszkańcy  nie zgadzają się  na wybudowanie  na ich terenie farmy wiatrowej  

ze względu na m.in. uciążliwy hałas, zablokowanie budownictwa. 

 

Pan Karol Bieliński – G.F Energy 

stwierdził, iż  odległości od zabudowań i od wiatraków muszą być zgodne z 

przepisami, firmy w tym zakresie  będą musiały dojść do porozumienia. 

 

Pan Stanisław  Zabielski – Radny 

wyraził swój  sprzeciw w kwestii wybudowania siłowni wiatrowych na terenie 

naszej Gminy. 

 

Pan Karol Bieliński – G.F Energy 

stwierdził, iż Rada Gminy będzie miała decydujący głos w kwestii  wybudowania  

wiatraków . Na dzień dzisiejszy  chcemy rozmawiać z mieszkańcami. 

 

Pan Mirosław Białobrzewski – Sołtys Sołectwa Głażewo-Święszki 

stwierdził, iż w jego ocenie najtańszy prąd to prąd z elektrowni węglowej, zapytał 

jaka minimalna odległość musi być zachowana od lasów? 

 

Pan Karol Bieliński – G.F Energy 

najtańszy prąd to elektrownia atomowa, węgiel mamy na Śląsku. Cały świat idzie 

w odnawialne źródła energii, jeśli Radni w tej kwestii powiedzą „nie” to nie 

będzie wiatraków. Jeśli chodzi o odległość  wiatraków od lasu to wynosi ona 250 

m. Jeśli badanie ruchu nietoperzy  wykaże że ruch jest mniejszy to można tą 

odległość zmniejszyć. Każdy las, każda przeszkoda może powodować pewne 

turbulencje, lepiej niech powstanie mniej turbin  ale pracujących z pełną mocą. 

 

Pan Stanisław Zabielski – Radny 

 

zapytał o kwestię utylizacji   turbin oraz  iż wybudowanie  turbin  odbędzie się z 

dużą niekorzyścią dla sąsiednich działek. 

 

Pan Karol Bieliński – G.F Energy 

zapis w umowie zobowiązuje firmę do utylizacji tj. kupna złomu, który ma swoją 

wartość. Te turbiny są na proszek ścierane i odtwarzane, to nie jest odpad 

radioaktywny, może być wykorzystany ponownie. 

Nowa technologia  postępuje  co będzie za 30-40 lat nie wiadomo.  

Stwierdził, iż w sąsiednich gminach są umiejscowione wiatraki, można pojechać 

i porozmawiać z mieszkańcami. 

 

Pan Szczepan Darmetko – Radny 

zapytał o zagrożenia  jakie pociąga za sobą turbina wiatrowa. 

 



Pan Karol Bieliński – G.F Energy 

hałas skumulowany od 1 turbiny to 45 decybeli , oddziaływanie 

elektromagnetyczne,  wypadki losowe tj. pożar, uderzenie pioruna, uszkodzenie  

przez wichurę . 

 

Pan Zbigniew Mościcki – Sołtys Sołectwa Załęże-Ponikiewka 

zapytał o korzyści dla rolników i dla Gminy. 

 

Pan Karol Bieliński – G.F Energy 

- podatek od wartości  budowli 2% dla Gminy; 

- dla  rolników  od wiatraka zgodnie z umową; 

- utrzymanie dróg dojazdowych, 

- wspieranie lokalnych społeczności 

- opłata za przejście kabla pod  drogami 

 

Pan Mirosław Białobrzewski – Sołtys Sołectwa Głażewo-Święszki 

na razie mówicie o 4-5 turbinach ale  może być i więcej. 

 

Przedstawiciel firmy Qualitas Energy  

Jeśli jest konkurencja to firmy muszą się porozumieć, teren nie jest z gumy.  

Odległości od zabudowań, lasów,  poziom hałasu to są  normy które muszą być 

spełnione. Decyzyjność  Radnych w tej kwestii jest  bardzo ważna, należy 

potraktować  to jako rodzaj szansy, bo nie w każdej Gminie można zlokalizować 

siłownie wiatrowe. 

 

Pan Stanisław Modzelewski – Radny 

zapytał na jakim etapie Radni mają podjąć uchwałę? 

 

 

Przedstawiciel firmy Qualitas Energy  

najpierw jest podjęcie uchwały intencyjnej o przystąpieniu do uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, następnie jest etap  

konsultacji z mieszkańcami, uzgodnień i  podjęcie właściwej uchwały. 

 

Pan Zbigniew Mościcki – Sołtys sołectwa  Załęże-Ponikiewka 

czy prawdą jest że w woj. pomorskim  odpłatność  od wiatraka jest  dużo większa 

niż na naszym terenie? 

 

Pan Karol Bieliński – G.F Energy 

stwierdził, iż jest to prawdą , zależy to od wielu czynników. 

 

 

 



Pani Małgorzata Głażewska – Radna 

zapytała  co w sytuacji gdy Rada Gminy nie zatwierdzi miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  uwzględniającego powstanie siłowni 

wiatrowych? 

 

Pan Karol Bieliński – G.F Energy 

jeśli Rada Gminy nie wyrazi zgody to farma wiatrowa nie powstanie, ale proszę 

o przeanalizowanie  i rozważenie tej sprawy.  Podziękował za możliwość 

wypowiedzenia się na dzisiejszej Sesji.  

 

Pan Łukasz Suski – Przewodniczący Rady Gminy  

 

zamknął obrady  III  Sesji Rady Gminy Młynarze, dziękując wszystkim za 

przybycie. 

 

        PRZEWODNICZĄCY 

Protokół sporządziła:     Rady Gminy  

/-/Elżbieta Dzwonkowska     /-/Łukasz Suski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 


